
 
 

 
 

 

ACTA DE SESSIÓ DEL CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL DE LLIÇÀ D’AMUNT 

 

Identificació de la sessió 

Núm. : 2/curs 2022-23 

Caràcter: ordinari 

Data: 13/06/2023 

Horari: 16,30h  

Sessió presencial 

 

Hi assisteixen: 

Fran Sánchez, Regidor d´Educació 

Àngels Grau, directora escoles bressol municipal  Nova Espurna 

Josep Gendra, Escola Rosa Oriol Anguera 

Silvia Mateu, Tècnica Educació i secretària del CEM  

Gina Balaguer , Escola Els Picots 

Segundo , Institut Escola Marti i Pol 

 Silvia Griño, directora Institut Lliçà 

Sara Caballero, AFA Hipàtia. 

Diana, AFA Rosa Oriol 

Sonia Zapater AFA Marti i Pol 

 

Ordre del dia: 

  
1- Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 

2- Calendari escolar 2023-24. Dies de lliure elecció. 

3- Activitat “ Anem a la piscina”. 

4- Preinscripcions i matricules 2023-24. 

5- Valoracions PAE 2022-23 

6- Valoració Projecta Crea i activitat reforç primària, finalització Creix. 

7- Projecte xerrades acompanyament emocional a partir de 3er primària. 

8- Valoració Consell d´Infants. 

9- Nova PFI-PTT ( Auxiliar de muntatges d’instal·lacions elèctriques, d’aigua i gas) 



 
 

 
 

10- Continuïtat projecte PFIDE. 

11- Precs i preguntes. 

 

Desenvolupament de la sessió 

2- Calendari escolar 2023-24. Dies de lliure elecció. 

13 d’octubre 2023 

7 de desembre 2023 

12 febrer 2024 

20 maig 2024 

22 abril 2024 

 

3- Activitat “ Anem a la piscina”. 

La valoració és molt bona per part de tothom, l’activitat agrada molt a tots els alumnes, es demana 

ampliar a  altres cursos. Des de Picots comenten el fet de tenir present un canvi d’horaris ja que aquest 

curs han arribat tard al migdia.  Els horaris pel curs vinent: Marti i Pol, Picots i Rosa Oriol. 

Es demana avisar a la policia que siguin més puntuals per fer la revisió al conductor. 

 

4- Preinscripcions i matricules 2023-24. 

EBMNE: 

 0-1anys 13 (5 sense plaça de fora del poble) 

 1-2 anys 33 (8 sense plaça de fora del poble) 

 2-3 anys 20( tots amb plaça) 

EBMP: 

 49 preinscripcions 

Escola Rosa Oriol: 

 I3    34    
 I4     0   
 I5   1   
 1r  0    
 2n   1   
 3r  1   
 4t  0   
 5è  1  
 6è   1 

 
 



 
 

 
 

Escola Els Picots: 

 - 30 infants d'I3 
 - 1 infant d'I4 
 - 1 infant de 2n 
 - 1 infant de 5è 
 - 1 infant de 6è 

 
 

Institut Escola Martí i Pol: 

 I3: 42 

 I4: 4 

 1r PRI: 2 

 5è PRI: 1 

 6è PRI: 3 

 1r ESO: 6 

 2on ESO: 3 
 

Institut Lliçà: 

 A 1r d'eso 93 preinscrits, dels quals han entrat 90 

 2n d'Eso 2 alumnes 

 3r d'ESO 7 alumnes 

 a 4t ESO 3 alumnes 

 a 1r batx, apart del les 65 de continuïtat (17 són Batxibac) n'hi ha hagut 38. 

 a 2n de batx, cap 
 

 a 1r de GMNTLL 46 preinscripcions + 11 dels de no continuïtat 

 a 1r de SMIX 50 preinscripcions 

 a 2n SMIX 3 preinscripcions 

 a 1r ASIX 39 preinscripcions 

 al PFI-PTT d'Hosteleria 10 

 al PFI-PTT d'electricitat 8 

 a l'IFE 8 alumnes 
 

 

Des de els centres educatius es demana que es consulti amb ells la planificació educativa del municipi. 

L’ajuntament diu que es pot fer una reunió abans de portar a terme la trobada de la taula de planificació 

amb el Departament d’ Educació. 

La Gina , directora de Picots posar sobre la taula el tema de la zonificació i els altres directors 

conjuntament amb l’alcalde defensen el fet de poder escollir escola pel projecte pedagògic que es porta 

a terme en cadascuna d’elles. 



 
 

 
 

La directora de l’Institut Lliçà posar de manifest que no troba just que l’Institut escola tingui una ràtio més 

baixa d’ESO. La seva ràti és de 30 més 3 i considera que són molts. 

També aprofitar per recalcar el fet que no li hagin consultat el fet de posar un nou PTT al municipi a 

l’edifici de Sant Baldiri ja no caben més alumnes. 

 

5- Valoracions PAE 2022-23. 

Valoració molt bona per part de tots els centres. El curs que ve es potenciarà molt el tema del reciclatge. 

Des de l’institut lliçà demanen una activitat del PAE de reciclatge per treballar amb 2on ESO. 

 

6- Valoració Projecta Crea i activitat reforç primària, finalització Creix. 

Valoració que el Projecte Creix es massa car per als alumnes que arriba, s’inicia una acompanyament 

emocional a traves de xerrades. 

Reforç escolar- problemes de massa canvi de personal 

El projecte Crea arribi a 5è i 6è. 

 

7-Projecte xerrades acompanyament emocional a partir de 3er primària. 

Es torna a presentar el projecte que s’inicia el curs que ve. 

 

8-Valoració Consell d´Infants. 

Des de les direccions dels centres educatius van valorar molt bé els consell d’infants i reclamen que els 

hi fem arribar les actes de les sessions que es fan. 

 

 

9-Precs i preguntes. 

La directora de Els Picots exposa la problemàtica d’algunes famílies davant les colònies que es fan a les 

escoles, proposa que des de Serveis Socials es portin a terme unes beques per poder oferir aquelles 

famílies que no poden accedir econòmicament. L’ ajuntament els hi respon dient que ja no es poden fer 

més beques que si es troben amb algun cas que volen parlar el derivin a Serveis Socials i s’intentarà 

buscar solucions. 

 

S’ aixeca la sessió a les 18:05h 

 

 



 
 

 
 

Vist i plau 

 

 

 

 

 

La secretaria del CEM                L´Alcalde 

Silvia Mateu Arnau     Ignasi Simon Ortoll 
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